



CROWNE PLAZA®

AN IHG® HOTEL

MUSCAT OMAN

CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

MEETING & EVENTS

الاجتماعات والفعاليات

ELEVATE YOUR CORPORATE ASPIRATIONS

Welcome to Crowne Plaza OCEC, where every meeting room becomes a stage for success! With 7 versatile meeting spaces accommodating anywhere from 10 to 400 guests, both indoor and outdoor, we create irresistible moments for your corporate events.

Our venues are ideal for entrepreneur meet-ups, buzzing with energy and fostering partnerships. Whether it's impactful board meetings shaping the future, employee retreats where creativity flourishes, or prestigious award ceremonies, we cater to a wide range of corporate needs.

Featuring 4 screens and a separate entrance for added convenience, our belief in the power of the environment transforms events into catalysts for collaboration, innovation, and milestones.

At Crowne Plaza OCEC, our spaces, services, and expertise are dedicated to making your event not just successful but extraordinary – where ideas soar, and success follows.



ارتقِ بتطلعاتك المؤسسية

ادخل إلى عالم كراون بلازا OCEC النابض بالحياة، حيث تتحول كل غرفة اجتماعات إلى مساحة لتحقيق النجاح. مع 7 قاعات اجتماعات متنوعة تتسع بين 10 إلى 400 شخص، سواء في المساحات الداخلية أو الخارجية، نصنع لحظات لا تُنسى لفعالياتك المؤسسية.

قاعاتنا مثالية للقاءات رواد الأعمال، حيث تتدفق الأفكار وتتشكل الشراكات. سواء كان اجتماع مجلس إدارة مؤثرًا يشكل مستقبل العمل، أو ملتقى لإعادة شحن طاقات الموظفين الإبداعية، أو حفل توزيع جوائز مرموق، نحن نلبي احتياجات الفعاليات المختلفة.

بفضل 4 شاشات عرض ومدخل منفصل بضمن راحة الحضور، نؤمن بأن البيئة المحيطة تحول الفعاليات إلى دوافع للتعاون، الابتكار، وتحقيق الإنجازات. في كراون بلازا OCEC، نكرس مساحاتنا، خدماتنا، وخبرتنا لجعل فعاليتك ليست ناجحة فقط، بل استثنائية – حيث ترتفع الأفكار، ويتبعها النجاح.



AL HUDHUD & BANGKOK: VERSATILE SPACES FOR FOCUS AND INTIMACY

Explore Al Hudhud and Bangkok, versatile meeting spaces spanning 42 sqm each, tailored for close-knit and meaningful gatherings. Ideal for intimate dialogues with up to 15 guests in a boardroom setup, both rooms are equipped with cutting-edge technology, including a 75-inch TV for impactful presentations and discussions. These spaces stand out as the perfect choice for small-scale meetings, offering a blend of coziness and professionalism. Located in the heart of Crowne Plaza OCEC, Al Hudhud and Bangkok provide a focused environment where every voice is heard, and every idea is valued. With the Crowne Meeting Management Services, exclusively by Crowne Plaza OCEC, your meetings are guaranteed to be smooth, efficient, and tailored to your needs.

الهدهد وبانكوك: مساحات متعددة الاستخدامات تجمع بين الخصوصية والاحترافية

استكشف قاعة الهدهد وقاعة بانكوك، المساحات المتعددة الاستخدامات التي تمتد على مساحة 42 مترًا مربعًا لكلٍ منهما، والمُصممة خصيصًا لتلائم التجمعات الصغيرة والهادفة. تُعد هذه القاعات مثالية للنقاشات الحميمة مع ما يصل إلى 15 ضيفًا في إعداد قاعة اجتماعات، حيث تم تجهيزها بأحدث التقنيات بما في ذلك شاشة تلفزيون بقياس 75 بوصة تصلح للعروض التقديمية والمناقشات البناءة. تقع القاعات في قلب كراون بلازا OCEC، وتتميز بتوفير بيئة مركزية واحترافية حيث يُسمع فيها كل صوت وتُقدّر فيها كل فكرة. مع خدمات إدارة الاجتماعات من كراون التي تُقدم حصرًا من كراون بلازا OCEC، نضمن لك اجتماعات سلسة وفعالة ومصممة خصيصًا لتلبية احتياجاتك.





AL ADHAM: THE PINNACLE OF SPLENDOR

Uncover Al Adham, one of Crowne Plaza OCEC's most flexible meeting spaces, spanning 475 sqm, and designed to host grand events with natural daylight flooding the room. Accommodating up to 400 guests, it sets the stage for unforgettable receptions, and can easily transform to host 300 or 320 guests at round tables for lavish banquets. For corporate versatility, Al Adham adapts seamlessly, whether for an elite board meeting for 85 guests, a classroom setup for 162 attendees, or other business functions. This versatile space can also be divided into three separate sections, making it perfect for multiple concurrent events. A spacious balcony and grand foyer provide additional areas for networking or relaxing, enhancing the overall experience. More than just a meeting room, Al Adham is a sophisticated and adaptable canvas, ensuring your event becomes a landmark moment.

الأدهم: قمة الفخامة

اكتشف قاعة الأدهم، واحدة من أكثر المساحات مرونة في كراون بلازا OCEC، بمساحة تمتد على 475 مترًا مربعًا، وتتميز بوجود إضاءة طبيعية تملأ المكان. تعتبر هذه القاعة ملاذًا مثاليًا للفعاليات الكبرى، حيث يمكنها استيعاب ما يصل إلى 400 ضيف، وتوفر أجواءً لا تُنسى لحفلات الاستقبال. كما يمكن تحويلها بسهولة لاستضافة 300 أو 320 ضيفًا حول الطاولة الدائرية للولائم الفاخرة.

للفعاليات المؤسسية، تتكيف قاعة الأدهم بكل سلاسة، سواء لاجتماع مجلس إدارة مرموق لعدد 85 شخصًا أو إعداد قاعة دراسية لـ 162 شخصًا. يمكن أيضًا تقسيم القاعة إلى ثلاثة أقسام منفصلة، مما يجعلها مثالية لاستضافة فعاليات متعددة في وقت واحد. كما يضم المكان شرفة واسعة وبهو كبير يوفران مساحة إضافية للترحيب بالضيوف أو الاسترخاء. قاعة الأدهم ليست مجرد قاعة؛ إنها لوحة مرنة حيث يلتقي الرقي مع التكيف، مما يضمن أن تكون فعاليتك أكثر من مجرد مناسبة، بل لحظة تاريخية.





AL SUFRID, AL ANUQ & AL YAMAMA: STYLISH VERSATILITY IN COMPACT SPACES

Discover stylish versatility in compact spaces at Al Sufrid, Al Anuq, and Al Yamama – chic meeting rooms, each spanning 49 sqm and meticulously designed for smaller yet impactful gatherings. With a capacity for up to 20 guests, these rooms are perfect for intimate receptions and close-knit events.

Adaptable to your needs, the rooms can be configured for round table discussions, U-shaped seminars, or boardroom meetings, with the option to divide the space into two or even create three break-out rooms for more dynamic event planning.

Equipped with natural daylight and cutting-edge technology, including a 75-inch TV, these rooms ensure that presentations and communications are both visually captivating and heard clearly. Located in the heart of Crowne Plaza OCEC, Al Sufrid, Al Anuq, and Al Yamama combine style with functionality, providing elegant and adaptable settings where small gatherings create big impacts.

السفرد، العنوق واليمامة: الأناقة المتعددة الاستخدامات في مساحات مدمجة

اكتشف الأناقة المتعددة الاستخدامات في مساحات مدمجة في قاعة السفرد، العنوق واليمامة، وهي غرف اجتماعات أنيقة تمتد كل منها على مساحة 49 مترًا مربعًا، مصممة بعناية لتناسب التجمعات الصغيرة والمهمة. مع قدرة استيعابية تصل إلى 20 ضيفًا، تعد هذه القاعات مثالية للحلقات التفاعلية والفعاليات الحميمة.

تتسم هذه القاعات بالمرونة لتلبية احتياجاتك، سواء كان ذلك لمناقشة حول طاولة مستديرة، ندوة على شكل حرف U، أو اجتماع مجلس إدارة. يمكن أيضًا تقسيم القاعة إلى قسمين أو إنشاء ثلاث غرف فرعية لجعل الفعالية أكثر ديناميكية وتنوعًا.

مجهزة بفضل الإضاءة الطبيعية وأحدث التقنيات، بما في ذلك شاشة تلفزيون بقياس 75 بوصة، لضمان أن تكون العروض التقديمية والاتصالات مرئية بوضوح ومسموعة بفاعلية. تقع في قلب كراون بلازا OCEC، تجمع السفرد، العنوق واليمامة بين الأناقة والوظيفة، مما يوفر بيئة أنيقة وقابلة للتكيف حيث تحقق التجمعات الصغيرة تأثيرًا كبيرًا.





AL FRESCO ELEGANCE: UNWIND AND CONNECT IN OUR GARDEN OASIS

Discover Crowne Plaza OCEC's Garden Oasis, an outdoor haven crafted for casual yet corporate events and networking. Set against the backdrop of nature, this scenic space offers a refreshing ambiance for your business occasions. With lush surroundings and a versatile layout, it's ideal for casual corporate events, cocktail gatherings, or networking sessions. From casual mingling areas to structured setups, the Garden Oasis fosters connections and collaboration. More than just an outdoor space, it's a vibrant canvas where nature meets business, ensuring your event is both laid-back and impactful.

الأناقة في الهواء الطلق: استرخ وتواصل في واحة الحدائق

اكتشف واحة حدائق كراون بلازا OCEC، ملأداً في الهواء الطلق مصمماً للفعاليات غير الرسمية والمؤسسية وجلسات التواصل. على خلفية الطبيعة، يوفر هذا المكان الخلاب أجواء منعشة للفعاليات التجارية. مع المناظر الطبيعية الغنية والتصميم المرن. تشجع واحة الحدائق على التواصل والتعاون بطريقة فعالة. إنها أكثر من مجرد مساحة خارجية؛ إنها لوحة نابضة بالحياة حيث يلتقي العمل مع الطبيعة، مما يضمن أن يكون حديثك مريحاً ومؤثراً في نفس الوقت





VERSATILE EXCELLENCE: TAILORED MEETING SPACES

Experience versatility at Crowne Plaza OCEC, where our diverse meeting rooms cater to every business event. From refined board meetings to grand award ceremonies, seamless networking, team-building, and dynamic product showcases — we have it all. Our state-of-the-art facilities transform to fit your needs, ensuring a tailored space for innovation, recognition, camaraderie, and product highlights. Elevate your gatherings with us, where flexibility, sophistication, and functionality converge for resounding success.

التميز المتنوع: مساحات اجتماعات مصممة حسب الطلب

اختبر التنوع في كراون بلازا OCEC، حيث تلبى قاعات الاجتماعات المتنوعة لدينا كل حدث تجاري. من اجتماعات مجلس الإدارة الراقية إلى حفلات توزيع الجوائز الكبرى، وبناء الفرق، وعروض المنتجات. تتحول مرافقنا الحديثة لتناسب احتياجاتك، مما يضمن مساحة مصممة خصيصًا للابتكار، والتقدير، وتسهيل الضوء على الخدمات والمنتجات. ارتقي بتجمعات عملك التجاري، حيث يلتقي التنوع بالأناقة والوظيفة لتحقيق نجاح مبهر.



EFFORTLESS EXCELLENCE: SEAMLESSLY EXECUTED, UNFORGETTABLE EVENTS AT CROWNE PLAZA MUSCAT OCEC

Setup	Al Adham	Al Adham A/B/C	Al Hudhud	Bangor Room	Al Anouk or Al Sufrid	Al Anouk & Al Sufrid	Al Yamama	Hotel Gardens
Dimension	475 sqm	158 sqm	42 sqm	94 sqm	49 sqm	98 sqm	33 sqm	Outdoors
Dimension (LxWxH)	26.9m x 17.6m x 4.0m	8.8m x 17.6m x 4.0m	9.2m x 4.5m x 3.7m	8.51m x 6.83m x 3.49m	7.86m x 6.24m x 3.99m	15.72m x 6.24m x 3.99m	7.45m x 4.45m x 4.0m	N/A
Reception	400	100	N/A	15	20	40	N/A	500
Round tables of 10	300	80	N/A	N/A	20	40	20	300
U Shape	70	35	N/A	15	12	27	N/A	N/A
Boardroom	85	40	12	18	10	30	11	N/A
Classroom	162	54	N/A	14	12	24	N/A	N/A
Round tables of 8	320	80	N/A	25	16	32	16	N/A
Theatre Style	350	110	N/A	35	25	50	15	N/A





التميز دون جهد: يتم تنفيذه بسلاسة، فعاليات لا تُنسى في فندق كراون بلازا OCEC

حدايق الفندق	اليمامة	العنوق والسفرذ	العنوق أو السفرذ	غرفة بانغور	الهدهد	الأدهم A/B/C	الأدهم	القاعة
في الهواء الطلق	33 متر مربع	98 متر مربع	49 متر مربع	94 متر مربع	42 متر مربع	158 متر مربع	475 متر مربع	الأبعاد
N/A	7.45 × م 4.45 م 4.00 م	15.72 × م 6.24 م 3.99 م	7.86 × م 6.24 م 3.99 م	8.51 × م 6.83 م 3.40 م	9.2 × م 4.5 م 4.0 م	8.8 × م 17.6 م 4.0 م	26.9 × م 17.6 م 4.0 م	الأبعاد (الطول × العرض × الارتفاع)
500	N/A	40	20	15	N/A	100	400	الاستقبال
300	20	40	20	N/A	N/A	80	300	الطاولات الدائرية لـ 10
N/A	N/A	27	12	15	N/A	35	70	شكل U
N/A	11	30	10	18	12	40	85	قاعة الاجتماعات
N/A	N/A	24	12	14	N/A	54	162	الفصل الدراسي
N/A	16	32	16	25	N/A	80	320	الطاولات الدائرية لـ 8
N/A	15	50	25	35	N/A	110	350	المسرح

ELEVATE YOUR MEETINGS AT CROWNE PLAZA OCEC

At Crowne Plaza OCEC, we dedicate ourselves to transforming your corporate events into unforgettable experiences. Going beyond mere hosting, we curate moments that inspire and elevate.

We eagerly await the opportunity to be part of your next corporate event and contribute to the success and growth of your business. At Crowne Plaza OCEC, it's not just about meetings; it's about elevating ideas and achieving success. Elevate Ideas, Elevate Success – at Crowne Plaza OCEC.

ارتقِ باجتماعاتك في كراون بلازا

في كراون بلازا OCEC، نكرس جميع امكانياتنا لتحويل فعالياتك المؤسسية إلى تجارب لا تُنسى. نحن لا نكتفي باستضافة الفعاليات فقط، بل نصنع لحظات تلهم وتصنع الفارق. نتطلع بشغف لأن نكون جزءًا من فعاليتك المؤسسية القادمة والمساهمة في نجاح ونمو أعمالك. في كراون بلازا OCEC، ليس الأمر مجرد تسويق للاجتماعات؛ بل هو ارتقاء بالأفكار لتحقيق النجاح.



CROWNE PLAZA®

HOTELS & RESORTS

AN IHG HOTEL

MUSCAT OMAN

CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

Madinat Al Irfan, Airport Heights, PO Box 3094,
Muscat 113, Sultanate of Oman

+968 2425 2000 | +968 9772 4112